

# Referat fra Bestyrelsesmødet i Lellinge Beboerforening

## torsdag den 4. maj 2023 kl. 19:00

### **Til stede, fraværende og valg af ordstyrer og referent**

*Til stede var Preben Larsen, Susanne Kirkeby, Hans Henrik Juda, Peter Friis og Jan Meilby.*

*Der var afbud fra Danielle Skovbo, Brian Sørensen, Asger Hede, Lone Craig og fra Lars Sønderby.*

*Susanne Kirkeby blev valgt til at være ordstyrer. Jan Meilby blev referent.*

### **Godkendelse af referat**

Der findes ikke et færdigt referat fra sidste møde, så godkendelsen må finde sted på næste møde.

*Referatet fra mødet den 13. april 2023 forventes at skulle godkendes - sammen med dette referat - på næste møde, som forventes at blive afholdt torsdag den 1. juni 2023.*

### **Økonomi**

*Peter oplyste at der var 17.000 kr. i banken. Der var kommet 3 nye tilmeldinger og der var 28.700 kr. på tilmeldingskontoen. I kassen var der omkring 7.000 kr.*

### **Udarbejdelse af dagsorden**

Hvis der er emner som ikke er på dagsordenen, men som ønskes behandlet, så er det under dette punkt at emnet skal tilføjes dagsordenen.

*Punkterne "Bogring" og "Skt. Hans" blev tilføjet dagsordenen.*

### **Evaluering af shelter indvielsen**

*Der var enighed om at der var et stort fremmøde, at selve afvikling var god, samt, at der var en rigtig god stemning. Alt i alt et meget vellykket arrangement.*

### **Booking system til shelteren**

*Peter fremviste det nye bookingsystem, med shelter-navnene Tyra og Harald, hvor det bliver muligt at booke og betale gennem et skilt med en QR-kode.*

### **Banko**

Banko skal planlægges, så følgende opgaver skal fordeles iblandt os:

- Plakater.
- Facebook.
- Hjemmeside.
- Lone har været forbi Kaffebaren og Brian har tilbudt at tage sig af de opgaver som han plejer. De resterende besøg hos sponsorerne skal fordeles.

*Datoen blev fastholdt til den 4.6.2023 kl. 14:00 til 17:00 i Multihuset. Mødetiden for bestyrelsen blev sat til 12:30.*

*Opgaverne blev herefter fordelt. Peter tog sig af her-og-nu-opgaverne, som omhandlede plakater, Facebook og hjemmesiden.*

### **Borgring**

*Der var enighed om, at der skal sendes et høringsvaret fra beboerforeningen, til forslaget til en lokalplan for museet om vikingeborgen.*

*Der blev bl.a. talt om det vigtige i gratis parkering på museet, da erfaringerne med de mange uhensigtsmæssige parkeringer rundt omkring i Lellinge, skal bruges til at få ordnede forhold lige fra at museet åbner.*

*Jan udsender et forslag til et høringsvar, som vi så hver især kan kommentere på, inden Jan sender vores endelige høringsvar til Køge Kommune.*

### **Skt. Hans**

*Planlægningen af Skt. Hans blev påbegyndt. Peter sender ansøgning om græsklipning af området, samt om tilladelse til afbrænding af bål. Jan kopier sange og inviterer Brand og Redning.*

*Planlægningen fortsættes på næste bestyrelsesmøde.*

### **Bordet rundt**

*Intet.*

### **Evt.**

*Intet.*